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Verksamheten 2023 
 

2023 har passerat rätt så omärkt förbi; verksamheten har rullat på utan att det egentligen finns så 
mycket anmärkningsvärt att nämna. Tävlingsverksamheten har i stort sett återgått till det normala 
och alla kretsmästerskap har kunnat anordnas. 

Vi vill gratulera till en rad framgångar av kretsens skyttar i större tävlingssammanhang: 

• Johan Östlund, Guld VM PPC, 3×Guld SM PPC samt Svenskt Rekord i Dist. Pistol 
• Weith Andersson, Guld SM Precision VetÄ, 2:a plats ÖSM Precision VetÄ 
• Roger Norén, Silver, SM Fält A 
• Lennart Kraft, Silver ÖSM Precision A och C, Brons ÖSM Precision B 
• Gabor Buzsaky, Brons ÖSM Fält VetY 
• Tor Kangas, Brons ÖSM Precision VetY 
• Sandvikens Psk, Guld Lag SM Fält A 
• Sandvikens Psk, Brons Lag SM PPC P1500 

Utbildningsverksamheten har även den fortsatt och utbildningar har arrangerats för 
föreningsinstruktörer och PPC. 

En viktig uppgift för styrelsen har varit att planera och förbereda inför 2024 när vi står på tur att 
arrangera ÖSM Fält. Vid förra årsmötet fanns en osäkerhet kring arrangemanget eftersom vi har 
haft problem med terräng att arrangera större fälttävlingar i. Positivt nog har förhållandena 
ändrats i Gävle, och vi har under vintern kunnat säkerställa att vi kan arrangera tävlingen där. 
ÖSM Fält 2024 kommer alltså att arrangeras i Gävle och förberedelserna är i full gång. 
Förhoppningsvis kan det även bli fler fältskjutningar kommande år i Gävle. 

Styrelsen har haft totalt 4 möten under året. Mötena har mestadels hållits digitalt för att spara 
både pengar och tid och vi tycker att det fungerar bra. Kretsen har i sedvanlig ordning deltagit på 
Förbundsmöte och ÖSM-årsmöte som har genomförts fysiskt. 

För styrelsen, 

Patrik Manlig, ordförande 
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